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ZAPISNIK 

sa 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Nova Bukovica održane 24. listopada 2023. godine (utorak) 

godine u prostorijama Doma kulture s početkom rada u 16,30 sati. 

NAZOČNI VIJEĆNICI :, Manuel Mandić – zamjenik predsjednika općinskog vijeća, Robert Četa, 

Dalibor Puš, Anica Milosavljević, Jelena Đuričić (prisutna od 16,35 sati), Leonard Marušić, Ivana 

Škrnički Lukić, Darko Meter  

ODSUTNI VIJEĆNICI: Željko Lehpamer, Franjo Kraljik (opravdano) 

OSTALI NAZOČNI: Tomislav Bračun – Općinski načelnik, Jadranka Juršik – stručni suradnik, Maja 

Pintarić – viši stručni suradnik, Tomislav Dereš – komunalni redar 

ZAPISNIČAR: Maja Pintarić 

Predsjedavajući na sjednici, zamjenik predsjednika Općinskog vijeća Manuel Mandić, pozdravlja 

nazočne, otvara 20. sjednicu Općinskog vijeća Općine Nova Bukovica, vrši prozivku vijećnika te 

konstatira da je sjednici od 10 (deset) vijećnika nazočno 7 (sedam) te da se sve odluke mogu 

pravovaljano donijeti. Zatim predlaže dnevni red iz saziva te pita nazočne vijećnike da li netko ima 

kakav prijedlog za dopunu. Dopune nije bilo. 

Nakon provedenog glasanja po prisutnima, sa 7 glasova „za“ prihvaćen je dnevni red iz 

saziva. 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 19. sjednice Općinskog vijeća održane 27.07.2023. godine – u prilogu 

2. Aktualnih pola sata 

3. Usvajanje Odluke o izmjeni Odluke o plaći i naknadama, te ostalim pravima Općinskog 

načelnika i privremenog zamjenika Općinskog načelnika Općine Nova Bukovica – u prilogu 

4. Usvajanje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna za 2023. godinu – u prilogu, s 

obrazloženjem 

5. Usvajanje Izvješća Plana upravljanja imovinom za 2022.g. – Odluka u prilogu, Izvješće na e-

mailu 

6. Usvajanje Odluke o osnivanju Povjerenstva za ocjenjivanje programa ili projekata za 

financiranje javnih potreba u području kulture – u prilogu 

7. Usvajanje izmjene Odluke o imenovanju Povjerenstva za uvođenje u posjed poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Nova Bukovica – u prilogu 

8. Usvajanje izmjene Rješenja o imenovanju članova Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu 

djelatnost – u prilogu 

9. Očitovanje na žalbu gosp. Čolaković Žarka na izdavanje Rješenja o komunalnoj naknadi – 

traži se (žalba u prilogu) 

 

TOČKA 1. Usvajanje zapisnika sa 19. sjednice Općinskog vijeća održane 27.07.2023. godine 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 7 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se zapisnik sa 19. sjednice Općinskog vijeća održane 27.07.2023.g. 

 



2 
 

TOČKA 2. Aktualnih pola sata 

 

Jelena Đuričić - nazočna od 16,35 sati; 

Darko Meter – pita kada će se otvoriti vrtić, dokle se je došlo s radovima; 

Tomislav Bračun (općinski načelnik) – odgovara da je 3.10.2023. bio tehnički pregled zgrade, nadzor 

je imao dvije male primjedbe koje su uklonjene (detaljno objašnjava koje su to primjedbe bile). 

Čekamo dobivanje uporabne dozvole pa ćemo dalje po redu kako moramo, korak po korak. U 

kontaktu smo i sa ravnateljima drugih vrtića u okolici koji nam savjetima mogu pomoći oko osnivanja; 

Ivana Škrnički Lukić – pita ima li općina pročelnika; 

Tomislav Bračun (općinski načelnik) – objašnjava da je bivša pročelnica Irena dala otkaz te da smo u 

postupku raspisivanja natječaja za mjesto pročelnika Jedinstvenog upravnog odjela.; 

Leonard Marušić – pita kako smo riješili imovinsko-pravne odnose što se tiče poljskih putova u 

katastru i gruntovnici; 

Tomislav Bračun (općinski načelnik) – odgovara da je preko tvrtke LAND MAPPING snimljeno 

preko 35 kilometara poljskih putova. U fazi smo evidentiranja nerazvrstanih cesta; 

Tomislav Dereš – odgovara da to nije lako za riješiti jer se moraju raditi geodetski elaborati za putove; 

Robert Četa – pita kako napreduju radovi na mrtvačnici na katoličkom groblju u Novoj Bukovici; 

Tomislav Bračun (općinski načelnik) – objašnjava da radovi napreduju prema planu, sredilo se je 

krovište i žbukanje, posadila se živa ograda oko groblja. Prva faza radova trebala bi biti gotova do 

polovice studenoga; 

Jelena Đuričić – kaže kako je dobila obavijest od Ekoflora o povećanju cijena pa moli načelnika da 

pojasni o čemu se radi; 

Tomislav Bračun (općinski načelnik) – odgovara da je došlo do povećanja cijena zbog zatvaranja 

odlagališta otpada, odvoz otpada povećao se pa tako s tim rastu i troškovi koncesionara. Povećanje 

cijena počinje od 1. studenog 2023. Morali smo se ili prilagoditi novoj cijeni koju koncesionari nude, 

ili smo mogli raskinuti ugovor s njima pa ići na novi natječaj što bi rezultiralo možda još većem 

povećanju cijena, a možda nam se nitko ne bi ni javio; 

Daljnje rasprave nije bilo.  

TOČKA 3. Usvajanje Odluke o izmjeni Odluke o plaći i naknadama, te ostalim pravima 

Općinskog načelnika i privremenog zamjenika Općinskog načelnika Općine Nova Bukovica 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Odluka o izmjeni Odluke o plaći i naknadama, te ostalim pravima Općinskog 

načelnika i privremenog zamjenika Općinskog načelnika Općine Nova Bukovica. 

 

TOČKA 4. Usvajanje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna za 2023. godinu 

 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 8 glasova „za“ donesen je slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna za 2023. godinu. 
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TOČKA 5. Usvajanje Izvješća Plana upravljanja imovinom za 2022.g. 

 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 5 glasova „za“ i 3 glasa „suzdržan“ donesen je 

slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Izvješće Plana upravljanja imovinom za 2022.g. 

TOČKA 6. Usvajanje Odluke o osnivanju Povjerenstva za ocjenjivanje programa ili projekata 

za financiranje javnih potreba u području kulture 

 

Rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 5 glasova „za“ i 3 glasa „suzdržan“ donesen je 

slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se Odluka o osnivanju Povjerenstva za ocjenjivanje programa ili projekata za 

financiranje javnih potreba u području kulture. 

TOČKA 7. Usvajanje izmjene Odluke o imenovanju Povjerenstva za uvođenje u posjed 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Nova Bukovica 

Tomislav Bračun (Općinski načelnik) – objašnjava da umjesto Irene Stipanović, bivše pročelnice, iz 

razloga što je otišla iz Jedinstvenog upravnog odjela Općine Nova Bukovica na drugo radno mjesto u 

drugi grad, mijenjamo predstavnika pravne struke. 

Daljnje rasprave nije bilo. 

Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 5 glasova „za“ i 3 glasa „suzdržan“ donesen je 

slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se izmjena Odluke o imenovanju Povjerenstva za uvođenje u posjed poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Nova Bukovica. 

TOČKA 8. Usvajanje izmjene Rješenja o imenovanju članova Komisije za Statut, Poslovnik i 

normativnu djelatnost 

Tomislav Bračun (Općinski načelnik) – objašnjava da umjesto Irene Stipanović, bivše pročelnice, iz 

razloga što je otišla iz Jedinstvenog upravnog odjela Općine Nova Bukovica na drugo radno mjesto u 

drugi grad, mijenjamo člana. 

Daljnje rasprave nije bilo. 
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Nakon provedenog glasovanja po prisutnima, sa 5 glasova „za“ i 3 glasa „suzdržan“ donesen je 

slijedeći 

 Z a k l j u č a k : 

Usvaja se izmjena Rješenja o imenovanju članova Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu 

djelatnost. 

TOČKA 9. Očitovanje na žalbu gosp. Čolaković Žarka na izdavanje Rješenja o komunalnoj 

naknadi 

Maja Pintarić (viša stručna suradnica) – objašnjava detaljno prema dostavljenoj žalbi gosp. 

Čolakovića, u čemu je bio problem, ali isto tako problem je riješen, gospodin je dobio novo Rješenje 

sa točnim iznosima i kvadratima i predao Izjavu da se odriče prava na žalbu na to isto Rješenje; 

Robert Četa – se očituje da svi obveznici komunalne naknade koji nisu bili zadovoljni dobivenim 

Rješenjem mogli su izjaviti žalbu putem Jedinstvenog upravnog odjela; 

Dalibor Puš – smatra da s obzirom da je gosp. Čolaković dobio novo Rješenje i da se ne žali više da je 

stvar riješena; 

 

Sjednica je završila s radom u 17,05 sati. 

ZAPISNIČAR                       PREDSJEDNIK  

       OPĆINSKOG VIJEĆA        

 Maja Pintarić, mag.oec.    Franjo Kraljik 


